
Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 16.06.2025 

Tidspunkt kl. 17-20 

Forældrerepræsentanter Simon Andersen, Mads Lund Andersen, Tine Vangsgaard Østby, Sonja 
Marie Overgaard, Annette Støvring, Merete Jagd Esmarch, Helle Stoltze 

Personalerepræsentanter Kirsten Laborn, Josephine Thagaard Mortensen 

Elevrådsrepræsentanter Oliver Hinge 

Ledelsesrepræsentanter Lars Kirk 

Sekretær Lone Skovborg 

Afbud fra: Oliver, Tine 

 

Dagsorden / referat  
(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning/udtalelse) 

  
 

 

Emne Bemærkninger  

1. Elevrådet (D) Vi bør se på om der skal være 2 elevrådsrepræsentanter 

igen, som tidligere - samt se på sammensætningen af 

dagsordenen, således at eleverne eventuelt ikke behøver 

være med til alle punkter. 

17.00-

17.15 

2. Mødekalender for 

skoleåret 2025-26 

Forslag: 

25-08 kl. 17-20 (mandag)* 

21-10 kl. 17-19.30 (tirsdag)* 

26-11 kl. 17-20 (onsdag) 

19-01 kl. 17-19.30 (mandag) 

24-02 kl. 17-20 (tirsdag) Nedsættelse af valgbestyrelse ift. 

skolebestyrelsesvalg 2026 

15-04 kl. 17-19.30 (onsdag)* 

27-05 kl. 17-20 (onsdag)* 

15-06 kl. 17-20 (mandag) Inkl. konstituering af nyvalgt 

skolebestyrelse 

 

Derudover dialogforum 3/11 og i marts, for formænd og 

skoleledere. Nærmere årsplan med indhold til de enkelte 

møder osv. udarbejdes når vi har datoerne på plads. 

 

*Skoleafdelingen anbefaler møder uge 34, 43, 16 og 22 aht. 

høringssvar, forberedelse til stort dialogforum m.m. 

 

Aftaler om bestyrelsens repræsentation på det kommende 

skoleårs forældremøder. 

Mødeplanen er godkendt. 

 

Kataloget præsenteres på forældremøderne. Vi får planlagt 

datoerne hurtigst muligt. 

Annette er ikke tilgængelig i uge 37. 

 

Opfordring til, at man afholder det første forældremøde 

forholdsvis hurtigt (slut august, start september) så 

klasseforældrerådene kan komme i gang med planlægningen 

i ft. arrangementer, evt. legegrupper etc. 

 

Der kommer et indslag på forældremøderne i Udskolingen 

om ”fælles om børne- og ungelivet”, hvor der bl.a. er en lille 

film man skal se. 

 

Vi rammesætter 3 møder – 0. – 2. årgang; 3. – 5. årgang; 

6. – 7. årgang. 

8. og 9. årgang separate møder, idet UU-vejleder skal 

deltage på 8. årgang. 9. årgang skal til Kbh. i uge 35. 

 

 

17.15-

17.30 



3. Præsentation af 

skemaer 2025-26 (O) 

Der er, som tidligere beskrevet, diverse ændringer i kraft af 

Folkeskolens Kvalitetsprogram. 

Da vi først besætter ledige stillinger på distriktsskolen ved 

ansættelsessamtalerne lige inden dette møde, kan vi ikke 

vise de endelige skemaer endnu, men fortælle kort om 

generelle hensyn og overvejelser. 

 

Per præsenterede skemaerne – dog med det forbehold, at 

der kan komme enkelte ændringer i, hvor på dagen de 

forskellige fag ligger, men mødetidspunkter og 

sluttidspunkter ligger fast. 

 

Ændringer kan komme på baggrund af de ledige stillinger og 

de overvejelser vi er nødt til at gøre i forbindelse med 

besættelse af disse. Både i ft. at få de rette personer – med 

de rette fag contra hvad vi mangler.  

Virkelig gode kandidater vi havde til samtale – 8 gode 

samtaler, men nu har vi så en kabale, der skal gå op bedst 

muligt! 

 

På de årgange, hvor vi har 2 spor, har vi prioriteret 

parallellagte timer, så man kan arbejde på tværs af 

klasserne. 

 

17.30-

17.40 

4. Trivselsfremmende 

aktiviteter (B) 

Sidste korrektur 

Meget flot layout!  

Sonja tilretter nogle få ting, og derefter klar til brug – og til 

præsentation på de kommende forældremøder. 

17.40-

17.55 

5. Spisning  17.55-

18.05 

6. Antimobbestrategi Forberedelse af evt. revidering af skolens antimobbestrategi 

på kommende møder. 

 

Vi sætter antimobbestrategien på dagsordenen på de første 

møder i skoleåret 25/26 med henblik på at revidere 

antimobbestrategien. Vi ønsker at den bliver et mere 

brugervenligt og lettilgængeligt værktøj i vores dagligdag, 

men naturligvis med afsæt i, at vi som skole, forældre og 

ansatte ikke accepterer mobning, og at vi vil sætte alle 

gode, fælles kræfter ind på, at forhindre det opstår. 

 

Der nedsættes et ad-hoc udvalg, der får til opgave at 

komme med input til hvordan strategien kan reformuleres. 

 

Vi har fået en fornem mulighed for at få en ny formuleret 

antimobbestrategi kvalificeret af en af de førende eksperter 

på området. 

 

18.05-

18.20 

7. Revidering af princip 

for skole-hjem 

samarbejdet (D/B) 

Udsættes til første møde efter august. 18.20-

18.40 

8. Trivselsundersøgelsen 

2024-25 (D) 

Skolerapporterne for 2024-25 for hhv. 0-3. klasse og 4-9. 

klasse vedhæftes. Bemærk, at betydningen af farverne 

skifter ned gennem rapporterne, således at de mest positive 

svar hele tiden er til højre. Det er en anelse forvirrende, men 

hænger sammen med, at nogle af spørgsmålene er 

formuleret negativt (fx Er timerne kedelige?) 

 

For 0. – 3. årgang svarer 72% ja til spørgsmålet ”Er du glad 

for din skole” – 26% svarer Ja, lidt – og 3% svarer nej. 

 

Vi drøftede bl.a. spørgsmålet om koncentration, hvor 

eleverne på 0. – 3. klassetrin svarer således, at 7% figurerer 

18.40-

19.00 



under 1: lav trivsel og 51% i 2: medio trivsel medens 42% 

svarer 3: høj trivsel. 

 

Vi drøftede hvordan, vi kan skærpe vores nysgerrighed på 

udvalgte spørgsmål og anvende det i skole/hjem samtalerne, 

så vi kan blive klogere på, hvad der ligger bag, eller hvor 

meget der er i det. 

 

I forhold til 4. – 9. årgang vigtigt at bemærke, at der er god 

progression i forhold til børnenes alder, resultaterne bliver 

successivt bedre jo ældre eleverne bliver, hvilket vi ser år 

efter år. 

 

Rapporterne på de enkelte klassetrin efterbehandles af 

klasseteamene og efterfølgende drøftes - i sparring med 

skoleledelsen -hvilke indsatser man vil prioritere. 

 

På www.uddannelsesstatistik.dk kan man få et overblik over 

resultaterne for alle landets skoler. 

De enkelte skoler kan med særlig adgang få resultaterne på 

såvel skole som klasseniveau. 

 

9. Skolebestyrelsens 

årsberetning (D/B) 

Foreløbigt udkast ses her 

 

Præcis, godt sprog. 

Lars/Lone byder ind med lidt til et par af emnerne. 

 

 

19.00-

19.20 

10. Meddelelser (O) • Afdelinger:  

Fællesskabsdagen på mandag, spænding på hvordan ens 

skemaer kommer til at se ud, oprydning – lukke et skoleår 

ned – forberede et nyt. 

Mange overleveringsmøder i IC, så vi sikrer de bedste 

forudsætninger for et klasseskifte for den enkelte elev. 

 

Ønske fra IC personale, at eleverne kan få fri på samme tid 

sidste skoledag før sommerferien, som eleverne på 

distriktsskolen.  

 

 

• Skoleledelsen: 

o Tekniske muligheder for direkte fraværsmelding 

(tilbagemelding fra sidste møde) 

Orientering om opstarten af vores lokale specialklasse, 

herunder hvordan visitering foregår, lokaleplacering m.v. 

 

• Bestyrelsen: 

Annette var til møde i lille dialogforum, da vi sidst havde 

møde. 

På dette møde var et punkt om indhold i kommunens 

skolefritidsordningers tilbud. Hvorfor dette emne blev 

fremsat, står en smule uklart og tilbagemeldingen i lille 

dialogforum var derfor også, at det så man ingen grund til. 

Skolebestyrelsernes holdning er, at man har glimrende 

fritidstilbud med mangfoldige og gode tilbud til børnene 

rundt i hele kommunen. 

 

Den 7. oktober afholdes der valgmøde om skole. 

 

Flere skolebestyrelsesformænd har ønsket at blive klædt 

bedre på i forhold til økonomi, tildelingsmodeller m.v. 

 

 

19.20-

19.40 

http://www.uddannelsesstatistik.dk/
https://docs.google.com/document/d/1T9dVuLKL3E0da5VoaiuiCCo8FaBtVJjLHC9J8F54mvI/edit?tab=t.0


11. Evt. Helle har hørt et glimrende oplæg, som evt. kunne være 

noget til et kommende fællesmøde – Helle vender tilbage 

med navn på oplægsholder. 

19.40-

19.45 

12. Kommende møder Faste punkter +: 

 

 

13. Lukket punkt  19.45-

20.00 

 
Kommende møder: 
Næste skoleår: 
Antimobbestrategien reformuleres 
Revidering af princip for skole/hjem samarbejdet 
Skolebestyrelsens årsberetning 


